
Zápisnica č. 17/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 16. 9. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, Michal Božík 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
2. Správa o činnosti ICV v akademickom roku 2007/2008 (pror. Kalužný) 
3. Školné a poplatky súvisiace so štúdiom – návrh smernice (pror. Kalužný) 
4. Priebežné hodnotenie plnenia kolektívnej zmluvy na STU (pror. Finka) 
5. Oslavy 55. výročia založenia súboru TECHNIK (pror. Petráš, Michal Božík) 
6. Účasť STU na výstavách v 2. polroku 2008 (pror. Petráš) 
7. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
8. Zámena pozemkov STU (pror. Janíček) 
9. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Informácia o stave evidencie publikačnej činnosti na STU za rok 2008 (pror. Redhammer) 
2) Správa o činnosti ICV v akademickom roku 2007/2008 (pror. Kalužný) 
3) Školné a poplatky súvisiace so štúdiom – návrh smernice (pror. Kalužný) 
4) Priebežné hodnotenie plnenia kolektívnej zmluvy na STU (pror. Finka) 
5) Organizačné zabezpečenie osláv 55. výročia založenia VUS TECHNIK (pror. Petráš) 
6) Účasť STU na výstavách a veľtrhoch v 2. polroku 2008 (pror. Petráš) 
7) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
8) Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
9) Návrh na Príkaz rektora na určenie obvyklého nájomného za prenájom nebytových 

priestorov vo vlastníctve STU (pror. Janíček) 
10) Erasmus dni pre zahraničných študentov (pror. Petráš) 
11) Prijímacie konanie pre akad. rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/16/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Rektor Báleš: 
Informoval, že sa očakáva nárast rozpočtu pre vysoké školy na nasledujúci rok, výška ešte nie 
je určená. Pripravuje sa aj novela zákona o vysokých školách. 
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Prorektor Janíček: 
Informoval o vývoji rokovaní na MŠ SR ohľadom metodiky rozpočtu na rok 2009. 
 
Prorektor Petráš: Informoval o rokovaniach súvisiacich s prípravou Plesu STU. 
 
 
K bodu 1 Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný prehľad o stave evidencie publikácií na všetkých 
fakultách STU podľa jednotlivých kategórií za obdobie január-august 2008. 
Pre výpočet výšky dotácie na budúci rok sa použijú publikácie zaevidované 
v databáze do konca októbra 2008 (zverejnené od 1.11.2007 do 31.10.2008). 
Máme na to prakticky mesiac času. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/17/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave evidencie publikačnej činnosti na STU. 
 
 
K bodu 2 Správa o činnosti ICV v akademickom roku 2007/2008  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu o činnosti ICV STU za akademický rok 

2007/2008 a komentoval jej obsah. Určité problémy sú v 
Stredisku dištančného vzdelávania v súvislosti s jeho lokalizáciou na FEI 
a vyššie aktivity sa očakávali aj od Centra ďalšieho vzdelávania. 

Pror. Petráš: Ako celok je ICV v kladnom výsledku. V správe mu chýba organizačná 
štruktúra ICV STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/17/2008 
Vedenie STU berie na vedomie Správu o činnosti ICV STU za akademický rok 2007/2008. 
 
Úloha V-STU č. 1/17/2008 
Rektor STU ukladá riaditeľovi ICV Ing. Babinskému vypracovať návrh na riešenie Strediska 
dištančného vzdelávania. 
Z: Riaditeľ ICV STU Babinský 
T: 30. 10. 2008 
 
Úloha V-STU č. 2/17/2008 
Rektor STU ukladá zrealizovať stretnutie prorektora Kalužného a kvestorky Židekovej 
s členmi Strediska dištančného vzdelávania na FEI STU za účelom doriešenia pracovno-
právnych záležitostí. 
Z: Pror. Kalužný, riaditeľ ICV STU Babinský 
T: 10. 10. 2008 
 
 
K bodu 3 Školné a poplatky súvisiace so štúdiom – návrh smernice  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil obsiahly písomný materiál k tomuto bodu rokovania a komentoval 
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jeho obsah hlavne v tých častiach, v ktorých došlo ku zmenám. Jedná sa návrh 
smernice s novými poplatkami. 

Rektor Báleš: Opýtal sa na poplatky v prípade externého doktorandského štúdia. Materiál je 
potrebné prediskutovať s dekanmi fakúlt STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/17/2008 
Vedenie STU schvaľuje návrh smernice Školné a poplatky súvisiace so štúdiom 
s pripomienkami. 
 
 
K bodu 4 Priebežné hodnotenie plnenia kolektívnej zmluvy na STU  

(pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah ako aj výsledky rokovaní 

s predstaviteľmi UOO STU na túto tému. Je potrebné viac propagovať všetko, 
čo vedenie STU robí pre zamestnancov STU. 

Kvestorka 
Žideková: 

Požiadala o dodatok ku KZ, ktorý by umožnil, aby sa decembrová výplata 
realizovala ešte do konca decembra 2008 v Sk kvôli prechodu na Euro. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/17/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Priebežné hodnotenie plnenia kolektívnej zmluvy 
na STU“. 
 
 
K bodu 5 Oslavy 55. výročia založenia súboru TECHNIK  

(pror. Petráš, Michal Božík) 
  
Pror. Petráš, 
Michal Božík: 

Uviedol tento bod rokovania a predložil na rokovanie vedenia STU písomný 
materiál s plánovanými akciami pri príležitosti 55. výročia založenia VUS 
Technik. Podrobnejšie o tomto pláne referoval riaditeľ súboru Michal Božík. 
Koncerty sú plánované na 15.10. folklórny súbor, 14.11. komorný orchester 
a 15.11. galaprogram celého súboru. Slávnostný koncert speváckeho zboru 
bude v decembri 2008. Podrobný scenár týchto aktivít sa pripravuje. 

Rektor Báleš: Poďakoval všetkým zložkám súboru Technik za vzornú reprezentáciu STU 
doma aj v zahraničí ako aj riaditeľovi súboru Božíkovi za jeho prínos. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/17/2008 číslo 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o organizačnom zabezpečení osláv 55. výročia 
založenia VUS Technik.. 
 
 
K bodu 6 Účasť STU na výstavách v 2. polroku 2008 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje 3 významné podujatia, na ktorých 

by sa STU alebo jej fakulty mali zúčastniť. Jedná sa o Výstavu Akadémia – 
Vapac 2008, Bibliotéka a veľtrh Veda-Technika-Vzdelávanie. 

Pror. Kalužný: Propagácia štúdia sa musí robiť intenzívne na všetkých úrovniach a je 
potrebné dať na to viac finančných prostriedkov. Na veľtrhu Akadémia 
nebude STU vystupovať ako jeden celok, ale po fakultách. 
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Pror. Finka: Kritická situácia je nielen v podaných prihláškach ale aj v počte nastúpených 
študentov. Treba vsadiť na kvalitu vzdelávania a obrátiť sa aj na zahraničie 

Pror. 
Redhammer: 

Pripomenul, že veľmi účinná je propagácia štúdia aj formou reklamy 
v masmédiách ako to naposledy urobila napr. FCHPT v rozhlase. Na výstavy 
a veľtrhy chodí pomerne málo ľudí. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul, že netreba zabúdať na web stránky STU a fakúlt, lebo Internet je 
veľmi silný prostriedok, ktorý študenti hojne navštevujú. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/17/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o účasti STU na výstavách a veľtrhoch 
koordinovaných na rektoráte STU. 
 
 
K bodu 7 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal informáciu o priebehu príprav výstavby. Máme hotové územné konanie 

a nasleduje vybavenie stavebného povolenia. Potom bude verejná súťaž na 
dodávateľa a začiatkom roku je reálne položiť základný kameň pre túto 
budovu. Je potrebné vyriešiť samostatný prívod vody – bez toho nie je možné 
získať stavebné povolenie. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa, či je ešte priestor na zosúladenie funkcionality novej budovy FIIT 
STU so staršími budovami FEI STU, aby nedošlo v budúcnosti k duplicitám. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/17/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výstavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 8 Zámena pozemkov STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil ústnu informáciu o stave riešenia pozemkov, ktoré ešte nie sú na 

liste vlastníctva STU. Pripravovaná novela zákona nám môže v tomto byť 
nápomocná. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/17/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave pozemkov vo vlastníctve STU. 
 
 
K bodu 9 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

- Požiadal členov vedenia STU, aby poslali pripomienky k prejavu rektora na 
slávnostnom otvorení nového akademického roku. 

- Dňa 22.9.2008 bude udelené rektorské voľno v čase od 9:00 do 12:00 hod. z dôvodu 
slávnostného otvorenia nového akademického roku. 

 
2) Prorektor Janíček: 

- Problematika miestností pre umiestnenie UM STU bude doriešená do nasledujúceho 
rokovania vedenia STU 

- Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv: 
 



 5

Nájomná zmluva s nájomcom MALÉ CENTRUM, s.r.o., Radlinského 9, Bratislava. Jedná sa 
o prenájom priestorov v novej budove FCHPT STU. Predmetom nájmu sú kancelárie č. 246 
a 140,predajne literatúry č. 139 a skladových priestorov v celkovej výmere 190 m2 . Doba 
nájmu od 1.10.2008 do 30.09.2013. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/17/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomnej zmluvy. 
 
Uznesenie V-STU č. 3/17/2008 
Vedenie STU schvaľuje komisiu v zložení prorektori Janíček, Finka a Kalužný a kvestorka 
Žideková za účelom doriešenia priestorov pre činnosť Ústavu manažmentu STU. 
 
 
3) Prorektor Petráš: 

- Predložil zoznam pozvaných hostí na slávnostné otvorenie nového akademického 
roku 

- Predložil písomný materiál Erasmus dni pre zahraničných študentov. Informačný deň 
bude 30.9.2008 na rektoráte STU, kultúrno-poznávací deň bude 3.10.2008 spojený 
s výletom na hrad Červený kameň a zahraničné oddelenie pripravuje 3-mesačný kurz 
pre zahr. študentov s možnosťou pokračovať v štúdiu počas celého pobytu na STU 
v Bratislave. 

Prorektor Janíček pripomenul, že musíme pripraviť aj vhodné podmienky pre týchto 
študentov na ŠD STU. 

 
4) Prorektor Kalužný: 

Predložil písomný materiál „Prijímacie konanie pre akad. rok 2009/2010“, kde sú 
plánované počty pre prijatie študentov na všetky stupne VŠ štúdia na všetkých fakultách 
STU. Pripomenul, že nemôžeme mať viac študentov ako 20 na 1 učiteľa a nutnosť 
zverejnenia materiálu pre bakalárske štúdium do 20. 9.2008. 

 
Stanovisko V-STU č. 8/17/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Prijímacie konanie pre akad. rok 2009/2010“. 
 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Pripomenul, že na októbrové rokovanie AS STU majú byť predložené zásady pre rozpis 
dotácie na jednotlivé súčasti STU. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


